

*Birth and Baptismal Record of Marie Marthe Gamache  
Daughter of Nicolas Gamache and Marie Dion*

*B*  
*Marie marthe*  
*Gamache*  
L'an mille sept Cent vingt quatre le treizieme ont a die  
baptisee par moy soussigné par son pere Marie & Marthe Gamache  
née le neuf du même mois fille de Nicolas Gamache et Marie  
Dion de père et mere. par son oncle et maraine ont été frays Gamache  
et Marie Marthe Belanger, qui a signé avec moy.  
Marie Marthe Belanger G. J. Le Berre pasteur

*Birth and Baptismal Record of Marie Marthe Gamache  
Daughter of Nicolas Gamache and Marie Dion*

<i>B Marie marthe Gammache</i>	<i>L'an mille Sept Cent vingt quatre le treizieme aout a été Baptisé par moy soussigné pretre marie Marte Gammache née le neuf du même mois fille du Nicolas Gammache et marie Gyon les père et mere. parein et mareine ont été Jean Gammache et marie Marthe Belanger qui à signé avec moy. [signed] marie marthe belanger [signed] C.J. LeBerre pretre</i>
<i>B[aptism of] Marie Marthe Gamache</i>	<i>In the year one-thousand seven-hundred twenty-four on the thirteenth day of August was baptized by me, the undersigned priest, Marie Marthe Gamache born on the ninth of this same month, daughter of Nicolas Gamache and Marie Gyon, the father and mother. The Godfather and Godmother were Jean Gamache and Marie Marthe Belanger, who has signed with me. [signed] Marie Marthe Belanger [signed] C.J. LeBerre, priest</i>